
Krajevna skupnost Sorica 
Svet krajevne skupnosti Sorica 

 

Št. 07/2023 

   Datum: 24.8.2023 

 
ZAPISNIK 

 

7. redne seje Sveta krajevne skupnosti Sorica, ki je bila v četrtek, 24.8. 2023, ob         19.00 v  

prostorih KS Sorica. 

 
Prisotni člani sveta KS: Rudi Pintar, Matjaž Egart, Klemen Šubic, Jaka Kenda 
Vodovodni odbor Danje in Ron: Jure Taler, Miro Pintar, Stane Pintar, Miha Tavčar, Marjan 
Čufer, Gregor Gasser, Monika Gasser, Tomaž Markelj, Marko Pintar, Leon Kejžar, Viktor 
Egart, Janez Jensterle in Roman Kejžar 
 
Opravičeno odsotni: Maja Kejžar, Tomaž Jemec 
 
Predlagani dnevni red: 
 
1.Potrditev zapisnika 6. izredne seje KS Sorica 

2. Vodovodni odbor Sp. Danje 
a. Imenovanje članov odbora 
b. Plan dela 

3. Vodovodni odbor Ron 
a. Imenovanje članov odbora 
b. Plan dela 

4. Poročilo odbora za komunalo g. Klemen Šubic 
5. Poročilo odbora za gospodarske dejavnosti g. Rudi Pintar 
6. Pregled finančnega in projektnega plana pred II. rebalansom 
7. Razno    

 
Predsednik pozdravi vse prisotne. Predlagani dnevni red je bil soglasno sprejet. 
 

K tč. 1: 
Po pregledu zapisnika  6. izredne seje, Svet KS Sorica soglasno potrdi zapisnik. 
 
K tč. 2:  

a. Imenovanje članov odbora:  
Po pogovoru o članstvu v odboru in predlaganih primernih kandidatih, svet KS Sorica in 

vodovodni odbor Sp. Danje sprejmemo naslednji sklep: 

Sklep 11: 

Svet KS Sorica in vodovodni odbor Sp. Danje imenuje člane odbora, za obdobje dveh 

let. 

-predsednik V.O. Sp. Danje: Leon Kejžar 

-član: Marjan Čufer 

-član: Janez Jensterle 

 



 

b. Plan dela 
 

Leon izpostavi problematiko slabih rezultatov analiz vode, zato se bo moral odbor potruditi, 

da bo naredil kar je le mogoče da se kovnost v vodi odpravi.  

Skupaj s člani odbora in člani sveta KS Sorica predlagamo slednje ukrepe: 

- speljati elektriko do rezervoarja (potrebe žarnice) 
- vgradnja samočistilnih filtrov  
- ograditi rezervoar, da divjad ne more v stik z rezervoarjem 

 

Odbor se dogovori, da določi naloge vsakega odbornika in sicer: 

- Janez se dogovori s Krekom glede ureditve rezervoarja,  

- Leon se dogovori z Elektro gorenjska glede vzpostavitve novega merilnega mesta. 

 

Ker je okoli rezervoarja dosti nečistoč (odpadne veje in podobno), si bosta Rudi in Leon 

ogledala okolico rezervoarja. 

 
K tč. 3: 

a. Imenovanje članov odbora: 
 

Po pogovoru o članstvu v odboru in predlaganih primernih kandidatih, svet KS Sorica in 

vodovodni odbor Ron sprejmemo naslednji sklep: 

Sklep 12: 

Svet KS Sorica in vodovodni odbor Ron imenuje člane odbora, za obdobje dveh let. 

-predsednik V.O. Ron: Miro Pintar 

-član: Gregor Gasser 

-član: Jure Taler 

-član: Tomaž Markelj 

 

b. Plan dela 
V prvi vrsti mora odbor Ron na podlagi sklepa, sprejetega na zboru krajanov, vgraditi 
vodomere pri vseh uporabnikih vodovoda. Koordinacijo vgraditve in potek le te bo odbor 
obravnaval na ločenem sestanku. Gregor Gasser nasprotuje predlogu, ki je bil 
izpostavljen na zboru krajanov, da bi se v prihodnje združilo vodovoda Ron in Sorica. 
Roman Kejžar je izpostavil, da bi bilo smiselno člane vodovoda menjati na določeno 
obdobje, saj bodo le tako vsi uporabniki vodovoda Ron aktivno sodelovali pri njegovem 
vzdrževanju.  
Zato sta Svet KS Sorica in vodovodni odbor Ron sklenila naslednji sklep: 
 

Sklep 13: 

Člani Sveta KS Sorica in člani vodovodnega odbora Ron smo mnenja, da je potrebno 

sestaviti seznam uporabnikov, kateri so priključeni na vodovod in se bodo na 2 leti 

menjali v odboru. V primeru, da posameznik ni več zmožen upravljati del v odboru, 

mora sam poiskati zamenjavo. 

Trenutni predsednik v zadnjem letu uvaja svojega naslednika, kateri ima mandat 



predsedništva naslednji dve leti. Miro Pintar v zadnjem letu mandata uvaja Gregorja 

Gasserja za predsednika, ki bo imel mandat v obdobju 2024 – 2026. Miro Pintar bo 

ob končanem mandatu, ki bo takrat trajal 40 let, opravičen članstva v odboru do 

nadaljnjega. 

 
K tč. 4: 
Klemen predstavi, da so na zadnji seji odbora za komunalno dejavnost bili seznanjeni z 
projektom gradnje kolesarske steze in o začetku njene gradnje. 
 

K tč. 5: 

Rudi članom sveta KS predstavi, da se je odbor za gospodarske dejavnosti srečal 

23.5.2023 na 2. redni seji odbora. Na odboru je novi direktor toplarne g. Tomaž Homar 

predstavil poslovanje toplarne, cene toplotne energije ter aktualne izzive s katerimi se v 

toplarni soočajo. 

 

K tč. 6: 

Rudi člane sveta KS Sorica obvesti, da imamo trenutno aktivne tri projekte, ki jih v letošnjem 

letu želimo izpeljati in sicer:  rekonstrukcija JP v Sp. In Zg. Sorici ter postavitev dveh 

dodatnih svetilk javne razsvetljave v grapi pri Lojzetu in Emilu.  Rudi člane Sveta obvesti, 

da se je naknadno izkazalo, da bo potrebno ob rekonstrukciji JP v Sp. Sorici urediti tudi 

odvodnjavanje meteornih voda iz ceste in novo asfaltiranih dvorišč. Zato predlaga, da se 

projekt postavitve javnih svetilk prestavi v naslednje leto. Člani soglasno izrazijo strinjanje 

s predlogom. 

 

K tč 7: 

 

Jaka Kenda obvesti člane sveta, da je imel sestanek z krajani Zg. Sorice, na katerem so 

bili predvsem izpostavljeni ukrepi umiritve prometa skozi vas. Krajani so pohvalili dobro 

namero Sveta, katera je umiritev prometa. Pozitiven odziv so podali na ogledalo pri 

Kačarju, predlagali pa so tudi postavitev dodatnih usmeritvenih tabel za Tolmin ter Bohinj 

in ureditvi cone 30 skozi Zg. Sorico. Rudi izpostavi da so to seveda dobri predlogi katere 

bo izpostavil tudi na naslednjem zboru krajanov. 

 

Seje je bila zaključena ob 22:31 

 
Zapisala: Maja Kejžar l.r.                                                       Predsednik Sveta KS Sorica: 

                                                                                        Rudi Pintar l.r 



 


